

QUESTIONNAIRE

Complete name of the enterprise/company

ZINTO Limited Liability Company

Name, surname and position of the managing director of the enterprise/company

Zinchenko Anatolii – general director, owner

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone,/fax)

14 Krupska Str., Cherkasy, Ukraine, 18017

E-mail: zinto@ukr.net

Tel.: +380 50 105-58-05, +380 472 63-87-41

Enterprise/company profile

Founded in 1993. Deals with import of raw materials and ingredients for food industry.

If the enterprise/company already exports to foreign markets? Which products/services?

Search of potential partners.

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations? Which products/ services your enterprise/company is ready to export?

The European Union, Asia, Baltic, CIS countries and other interested countries.

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the enterprise/company regarding your participation?

Establishing production of food additives in Ukraine by creating joint venture or in equity participation.

АНКЕТА

Полное название предприятия

Общество с ограниченной ответственностью «Зинто»

П. И. Б. руководителя (с указанием должности)

Зинченко Анатолий Дмитриевич - генеральный директор, владелец.

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон факс).

18007, Украина, г. Черкасы, ул.Крупской, 14,

[zinto @ ukr. net](mailto:zinto@ukr.net) ,

+380 50 105-58-05, +380 472 63-87-41

Краткая информация о предприятии.

Основано в 1993 году. Занимается импортом сырья и ингредиентов для пищевой промышленности.

На рынках каких стран предприятие уже осуществляет экспорт, какой продукции/услуг?

Поиск перспективных партнеров.

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности, какие виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

Евросоюз, Азия, Балтия, страны СНГ, и другие заинтересованные страны.

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют предприятие с точки зрения участия в них?

Налаживания производства пищевых добавок в Украине путем создания СП или на долевом участии.